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Actielijst commissievergadering EFTR Kalenderjaar 2018/2019

Datum 
raad

Datum 
cie

Onderwerp Toezegging Uitvoering

01.10.18 12.09.18
Stand van zaken opstellen 1e aanpak 
uitstallingenbeleid

Dit is een intensief proces en de wethouder 
verwacht niet dat er volgend jaar al een 
uitgewerkt plan op tafel ligt. Halverwege het 
proces wil het college een terugkoppeling 
doen richting de raad of de commissie EFTR 
en aangeven wat de voorzichtige contouren 
zijn over de richting die het opgaat, zodat de 
raad daar een zienswijze over kan geven.

Cie 11/09: Openbare toiletten: de wethouder 
verwacht eind september de eerste reacties 
te krijgen op de enquête over de vraag in 
hoeverre en op welke manier de 
ondernemers willen deelnemen aan het 
project nette toiletten en ook welke 
openingstijden men daaraan wil verbinden. 
Dit onderzoek vindt niet alleen plaats in het 
centrum, maar het is ook meegenomen 
vanuit de parkeerplaatsen.

Cie 15/05: de nieuwe medewerker begint 
op 20 mei a.s. Er wordt gestart met de 
Lindenlaan want daar zit de meeste pijn bij 
de mensen. De mensen krijgen kaders mee 
en er wordt per straat gekeken naar de 
aanvullende wensen. Op basis van die input 
hopen we te komen tot nieuw beleid. Dit 
zal een intensief traject worden, waarbij 
naar verwachting niet alleen het 
uitstallingenbeleid maar ook andere 
thema’s onderwerp van gesprek zullen 
worden. Het streven is dat het 
uitstallingenbeleid eind 2019 gereed is.
Zie ook RIB (19.39) Proefproject 
uitstallingenbeleid.
Cie 11/09: de wethouder geeft aan dat het 
uitstallingenbeleid niet gereed is voor het 
einde van dit jaar.
Update 25/10:
Er zijn een 4-tal 
ondernemersbijeenkomsten over dit 
onderwerp geweest in oktober. De 
verzamelde informatie wordt nu door de 
vakafdeling verwerkt naar een concept 
voorstel. Dat zal daarna eerst nog verder 
met belanghebbenden worden afgestemd. 
Verwachte besluitvorming dus ergens begin 
2020.

Gewestelijke aangelegenheden Stella Maris College: in de gesprekken met 
het Stella Maris College heeft het college 
toegezegd de beschikbare gebouwen en de 
mogelijke opties in kaart te brengen.

Uitgebreide update in cie EFTR 15/05 (zie 
verslag 15/05). Het streven is dat er rond 
september een totaalplan klaar is.
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01.04.19 13.03.19

Presentatie bewonersonderzoek toerisme De wethouder kan niet aangeven wat de 
impact van het toerisme op jongeren uit de 
gemeente is: hier komt zij op een later 
moment op terug; zal intern naar gekeken 
worden.

De resultaten van de onderzoeken zijn 
gepresenteerd en er zijn een 2-tal 
informatiebijeenkomsten hiervoor 
georganiseerd om geïnteresseerden 
hierover te informeren.

03.06.19 15.05.19
Voorstel college betreffende subsidies 
restauratie en onderhoud monumenten

Inzicht in het totale monumentenbeleid. De opzet wordt in december aan de raad 
gepresenteerd.

Raadsinformatiebulletin (15) Programma 
75 jaar bevrijding

Wethouder Bisschops zegt toe dat de 
financiële verantwoording ter beschikking 
wordt gesteld.

De financiële verantwoording wordt 
beschikbaar gesteld zodra het project /  
evenement is afgelopen (aan het einde van 
dit jaar).

Raadsinformatiebulletin (16) Verdeling 
evenementenbudget 2019

Afrekening WK veldrijden: het zou een 
leuke stageopdracht kunnen zijn om dit in 
beeld te krijgen. Wethouder Bisschops zegt 
toe dit mee te nemen.

Ruïne: het college is dit niet vergeten, maar 
binnen de vakgroep economie was er de 
afgelopen maanden een probleem qua 
personele bezetting. 

Deze nota wordt opgepakt en de raad is via 
RIB (19.32) geïnformeerd.

Gewestelijke aangelegenheden Bibliotheken: op dit moment lopen er 
gesprekken met de gemeenten Vaals en 
Eijsden-Margraten en Stichting Heuvelland 
bibliotheken over de wijze waarop men het 
bibliotheekwerk kan waarborgen. De 3 
gemeenten willen weten wat het kost als 
men wil continueren wat men nu heeft. 
Daarnaast wordt er per gemeente gekeken 
naar een pluspakket met specifieke wensen 
voor die gemeente en wat daar de kosten van 
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zijn. Dit stuk moet 22 mei a.s. klaar zijn. Het 
streven is nog steeds ergens rond september 
met een nieuw voorstel te kunnen komen 
zodat het bibliotheekwerk voor 4 of 5 jaar 
kan worden gegarandeerd en gecontinueerd. 

01.07.19 12.06.19
Voorstel college betreffende Bedrijven 
Investeringszone

Voor wat betreft de draagvlakmeting is het 
streven nog steeds dat die op 23 september 
a.s.  zal plaatsvinden.

Draagvlakmeting is uitgevoerd en er is 
voldoende draagvlak. De BIZ is dus een feit 
per 1 jan. 2020.

Voorstel college betreffende kaders 
hotelbeleid en toetsingskader

Vaststellen toetsingskader: de status van de 
rest van het stuk is om daarmee een richting 
aan te geven waar het college verder over 
wil nadenken. Er komt een verdere 
uitwerking, met name van de zaken die uit 
de pressurecooker zijn gekomen. Want dat 
zijn de initiatieven die de broodnodige spin-
off moeten geven. Hier komt het college in 
de loop van dit jaar of het volgende jaar op 
terug. 

Stuk is vastgesteld, nu wordt verder 
gewerkt aan een nadere aanpak, waarmee 
we later terugkomen.

Gewestelijke aangelegenheden De visie vrijetijdseconomie wordt binnenkort 
ter vaststelling aangeboden aan de raden van 
de 16 gemeenten.  

Cie 11/09: de voorzitter constateert dat de 
commissie zich kan vinden in het voorstel van 
lid M. Knubben om voor het plaatsvinden of 
voorafgaand aan de regionale 
raadsbijeenkomst op 27 november a.s. via 
het presidium een discussiebijeenkomst in 
eigen kring te beleggen waarin de raads- en 
de commissieleden kunnen praten over de 
visie vrijetijdseconomie Zuid-Limburg en zo 
mogelijk daarbij een koppeling te maken 
naar de concept Toekomstvisie 2035 en de 

Zie  voor planning RIB 36.
Op 30 september, 9 oktober en 27 
november vinden raadsinformatie
bijeenkomsten plaats. De uitnodiging 
hiervoor staat in iBabs.

Is opgepakt in presidium 07/10: gezien de 
al geplande extra bijeenkomsten 
Omgevingswet en Toekomstvisie wordt 
afgestemd dat nog een extra bijeenkomst 
niet nodig is.



4 - 5

Omgevingsvisie.

01.07.19 29.06.19
Voorstel college betreffende resultaten 
meicirculaire Gemeentefonds

Negatieve afwijking exploitatie 
Gemeentegrot: aan het einde van dit jaar 
wordt onderzocht of het mogelijk is hier een 
leerling project van te maken met als doel 
om de hele grot (zonder ruggenspraak van 
wie dan ook) in de vorm van een scriptie te 
talen doorlichten door leerlingen van de 
Hogere Hotelschool, met daarbij een plan 
hoe dit naar de toekomst toe op een betere 
manier vorm kan krijgen.

Onderzoek door studenten loopt; zie 
bijlage voor de opzet en achtergronden van 
onderzoek 

30.09.19 11.09.19
Bespreekpunt (6.f) Bewoners- en 
bezoekersparkeervergunningen

Wethouder Bisschops zegt verder toe dat de 
bewoners namens de gemeente zo snel 
mogelijk een brief krijgen waarin onder meer 
staat dat het college de vorige brief intrekt. 
Dit betekent dat de situatie voor nu blijft 
zoals die was.
Wethouder Bisschops beaamt dat in het 
onderzoek naar de destijds geldende 
bouwnormen voor parkeerplaatsen ook 
gekeken wordt naar toenmalige 
omgevingsvergunning. Met de zojuist 
aangegeven ‘menselijke maat’ bedoelt de 
wethouder de hardheidsclausule zoals die nu 
in de verordening staat. Eerst wordt 
onderzocht hoeveel parkeerplaatsen er per 
appartementencomplex zijn aangelegd en 
wat er destijds over is afgesproken. Van 
daaruit wordt per appartementencomplex 
gekeken of in ieder geval het 
bezoekersparkeren kan worden vrijgegeven. 
Naar aanleiding van de vraag hiernaar zegt 

De brief over het intrekken van de eerder 
gestuurde brief over het vergunning 
parkeren is naar de ‘bezwaarmakers’ 
verzonden. De overige mensen worden hier 
via de media van in kennis gesteld.



5 - 5

de wethouder toe de raad tussentijds te 
informeren.
Door de inspreker werd aangegeven dat 
sommige mensen een regeling tot 2027 is 
toegezegd. Wethouder Bisschops zegt toe 
hier separaat naar te kijken.

Bespreekpunt brief (117) de heer Meijs 
inzake geluidswal

De wethouder zegt toe het akoestische 
rapport uit 2017 bij de griffie ter inzage te 
leggen. De meting heeft plaatsgevonden op 
de muren van de woningen in Diepengaerde.

Het rapport ligt in de fractiekamer ter 
inzage.

Bespreekpunt brief (123) Vogelwacht 
Limburg

Op dit moment zijn er bij de gemeente geen 
evenementen bekend waar roofvogels bij 
gebruikt worden. Er is op dit moment alleen 
sprake van een meldingsplicht, maar als 
mensen zich daar niet aan houden weet de 
gemeente nergens van. Als de fracties van 
mening zijn dat hier beleid voor moet worden 
opgesteld zal de wethouder bij de 
omliggende gemeenten vragen hoe zij dit 
geregeld hebben. 

Actie is ondernomen. Het staat op de 
actielijst van het college met als deadline 
3 december. Wordt ambtelijk onderzocht.


